



Verslag van
Dorpsteam Reeuwijk-Brug

Aanwezig
Eke Vos-Heikens (voorzitter); Jaco van der Quast; Theo Lamers; Barend Tamerus; Sandra van Grieken; Ton van Rijn.
Agenda-lid: Johan Buurman.

Notulist
Jaco van der Quast

Afwezig
Gerke Mulder; Ton Schreuders.

Datum
21-05-2025

Ons kenmerk
Verslag d.d. 19-05-2025

K.c.
Archief, aan- en afwezigen.

Onderwerp
Dorpsteamvergadering d.d. 19 mei 2025 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur

VERSLAG

Opening en mededelingen

Eke opent de vergadering. Gerke en Ton Schreuders hebben zich afgemeld voor deze vergadering.

Ingekomen stukken/e-mails:

Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda voor deze vergadering. Barend en Ton van Rijn laten weten een aantal stukken die ter informatie vermeld staan, alsnog tijdens deze bijeenkomst te willen bespreken. Voor de bespreking van deze stukken, lees verderop in dit verslag.

Verslag vorige vergadering d.d. 31 maart 2025

Het verslag van de vorige vergadering wordt doorgenomen. Er zijn geen op- en aanmerkingen. Het is daarmee definitief.

De actielijst bij het verslag zal worden geactualiseerd aan de hand van ontvangen terugkoppelingen voorafgaande aan en tijdens deze vergadering.

Acties, waarvan de status gereed of vervallen is vastgesteld tijdens de vorige vergadering, worden uit de lijst verwijderd.

Acties die tijdens deze vergadering gereed of vervallen worden verklaard, worden doorgestreept en gaan na de eerstvolgende vergadering van de actielijst af.

Veiligheid en verkeer

Barend heeft contact gehad met de projectleider van de vervanging van de ophaalbrug in de 's-Gravenbroekseweg. De aangeduide hoogtes in het verstrekte ontwerp van de brug gaan naar verwachting problemen opleveren voor veel botenbezitters, mede omdat het een vaste brug wordt. Er wordt nu nagedacht over een verbeterd ontwerp van de brug waarmee tegemoet wordt gekomen aan geuite wensen van botenbezitters.

De reconstructie van de Bodegraafsestaatsweg gaat langer duren dan eerder gepland en gecommuniceerd door de aannemer. De werkzaamheden zullen nu 6 juni gereed zijn. De afrit Bodegraven-Reeuwijk van de A12 wordt hierdoor helaas langer extra

belast, waardoor het inmiddels met diverse aanrijdingsongevallen aangetoonde, verhoogde verkeersrisico aldaar langer blijft bestaan.

Het dorpssteam is verheugd dat de gemeente ontvankelijk is gebleken voor het advies om de herinrichting van de Steupel niet in asfalt maar met klinkers uit te voeren. Dit zal de duurzaamheid en verkeersveiligheid van de vernieuwde weg bevorderen.

Het dorpssteam vraagt zich af of bij de voorgenomen reconstructie van de 's-Gravenbroekseweg de elektrische bovenleidingen door Stedin worden gehandhaafd. Deze bovenleidingen zijn van belang voor de fauna van het plassegebied (rustplek en richting voor zwaluwen) en zijn bovendien in een inventarisatie van De Watersnip (in opdracht van de gemeente Reeuwijk) opgenomen als waardevol landschapselement en daarmee cultureel erfgoed.

Het dorpssteam heeft nog geen ontwerp gezien van de uitbreiding van de fietsenstalling van gebouw Reehaven. De gemeente is gevraagd na te gaan of bij de benodigde herinrichting van de openbare ruimte ten behoeve van de uitbreiding van deze fietsenstalling, tegelijkertijd het gewenste fietspad kan worden gerealiseerd.

De Mobiliteitsvisie 2025 is inmiddels door de Raad aangenomen. Het dorpssteam is daarover niet geïnformeerd (was in het RIS te vinden) en is benieuwd welke plannen er op basis van deze visie zullen worden uitgewerkt en met welk tijdsplan.

Duurzaamheid

Ton van Rijn heeft Sanne Walraven recent gewezen op een aantal onvolkomenheden in de gemeentelijke communicatie op internet over de meerjarige woning-isolatieactie. De opmerkingen zijn door Sanne in dank aangenomen. Ton zal de verdere voortgang van dit project nauwlettend blijven volgen.

Sociaal Domein en Wonen

De wekelijkse markt op de woensdag bij de Miereakker lijkt geleidelijk aan steeds minder marktkramen aan te trekken. Hierdoor ontstaan er regelmatig lege plekken, hetgeen de beleving van de markt niet ten goede komt. Eke zal marktmeester Patrick Piket vragen of hij open staat voor suggesties ter verbetering. In dat geval zal het dorpssteam een inventarisatie onder bezoekers gaan uitvoeren naar gewenste, aanvullende marktkramen.

Ondertussen is uit meerdere gesprekken vastgesteld dat Morgan Bremer van SenW de invulling van de Nationale Buitenspeeldag 2025 in Reeuwijk-Brug op zich neemt. De wens van het dorpssteam om in Reeuwijk-Brug het spel "De Hunt" te laten plaatsvinden blijft bestaan. In Nieuwkoop is recent weer eens gebleken dat dit spel erg populair is bij de jeugd. In ieder geval is hiervoor de medewerking van Boa en wijkagent nodig. Er zal contact met hen worden gezocht om het spel in 2026 mogelijk te maken.

Er is gesproken met Elma Huisman van Mozaïek Wonen om te kijken hoe de bewoners nog beter kunnen worden betrokken bij het Rietveldwoningen buurtproject. Ook is er contact gelegd met Nathalia Azougagh, de nieuwe rayonmanager van Mozaïek. In de KoBR zei zij: "In mijn werk probeer ik echt iets bij te dragen aan de wijk. Door bewoners met elkaar in contact te brengen en samen initiatieven op te zetten."

De Nimeto-studenten zijn momenteel nog bezig met het bouwen van de Rietveldstoel. Het gaat langzaam maar zeker de goede kant op. Wanneer de stoel

precies klaar is, is nog niet duidelijk. De gemeente heeft gevraagd wie straks de eigenaar wordt van de stoel en het onderhoud verzorgt. Deze vraag moet worden beantwoord om de stoel goed te kunnen beheren. Barend en Ton stellen voor om de stoel straks over te dragen aan de gemeente. Dit is vermoedelijk eerder ook met andere kunstobjecten gedaan binnen de gemeente.

Ook moet nog de vraag worden beantwoord welk RAL-nummer precies de kleuren van stoel hebben. Volgens Ton van Rijn zullen bij de overdracht van de stoel alle benodigde beheergegevens (bouwtekeningen, vergunning, RAL kleuren, schroeven etc.) worden meegeleverd.

Opgemerkt wordt nog dat het belangrijk is dat de bewoners van de Rietveld woningen de geplaatste stoel gaan "omarmen" teneinde deze zo lang mogelijk in goede staat te kunnen behouden.

Eke is in gesprek met de aannemer van het ophogen van de wijk en het plaatsen van het fundament voor de stoel. Eke en Ton gaan ook aan de slag met een bewonersbrief voor het moment dat de datum van het onthullingsfeestje is vastgesteld.

Ton van Rijn geeft zijn update betreffende het project Zoutman Bedrijventerrein Oost Transformatie/West. Het gaat nu nog over de kaders van Bedrijventerrein Oost met veertig woningen. Er is veel gepraat de laatste jaren met diverse stakeholders. Op dit moment ligt er een voorstel voor de kaders welke naar de raad wordt gestuurd. De projectleider Ed Rentenaar heeft Ton nog niet gesproken. De kaders zijn besproken in de commissievergadering van 14 mei jl. Volgens de commissie is dit een complex project en heeft de gemeente hiervoor onvoldoende projectleider capaciteiten in huis. Het gaat nog maar om twee straten en een eventuele naamwijziging van het project. Wethouder Knol heeft al aangegeven dat het realiseren hiervan wat hem betreft geen prioriteit heeft.

Openbare Ruimte

Er bestaat nog onduidelijkheid over de eerder door de gemeente gecommuniceerde voorgenomen ophoging van de Burgemeester Bracklaan. Er zouden al wel metingen zijn uitgevoerd, waarvoor de straat tijdelijk afgesloten is geweest. Een concreet uitvoeringsplan is echter nog niet in beeld bij het dorpsteam.

Communicatie

Wethouder Elly de Vries gaat op 2 juni a.s. onder leiding van een dagvoorzitter in gesprek met de dorps- en wijkteams over hun samenwerking met de gemeente. Eke zal in ieder geval namens ons dorpsteam naar deze bijeenkomst gaan. Ton van Rijn laat weten zich bij Eke te willen aansluiten, mits dit past in zijn agenda.

Een speerpunt van het dorpsteam voor 2025 betreft het versterken van ons netwerk in Reeuwijk-Brug. Jaco heeft een lijst samengesteld van alle door hem op Internet geïnventariseerde contactadressen die benaderd kunnen worden met de vraag of zij verbonden willen worden met ons dorpsteam. Deze verbintenis kan op drie niveaus worden aangegaan:

1. elkaar proactief informeren,
2. consulteren of
3. deelname door partijen in dorpsteam activiteiten en/of vergaderingen.

Het verkregen commentaar van de dorpsteamleden aangaande de volledigheid, juistheid en actualiteit van de lijst is inmiddels verwerkt. Afsproken wordt dat er een verdeling wordt gemaakt welk dorpsteamlid met welke externe partijen in contact gaat treden. Jaco zal een communicatiedocument opstellen ten behoeve van

een eenduidige toelichting aan de externe partijen aangaande het verzoek om één van bovengenoemde verbintenissen aan te gaan met ons dorpsteam.

Projecten

Geen bijzonderheden

Rondvraag

Barend: merkt op dat er vanuit de Rijksoverheid is gecommuniceerd dat elk dorp moet zorgen voor een zogenaamd "Noodsteunpunt". Hij is benieuwd naar de precieze invulling van deze verplichting binnen onze gemeente.

Sandra: laat weten dat de vergaderdata voor 2026 zijn vastgesteld te weten: 02-02, 16-03, 11-05, 29-06, 14-09, 26-10 en 07-12. Dit komt neer op ongeveer eens in de zeven weken

Afsluiting

Eke sluit de vergadering. De eerstvolgende Dorpsteamvergadering staat gepland op **maandag 7 juli 2025 om 20.00 uur** in het Huis van Alles

Actielijst

Actienr.	Omschrijving	Door	Status
23-04-03	Dorpsteam betrekken bij de voorbereiding van de schouw in Reeuwijk-Brug na de correcte implementatie van genomen verkeersbesluiten.	Gem.	Afgevoerd
24-07-05	Jongerenorganisaties betrekken bij het initiatief om in de zomer van 2025 het buitenspel "The Hunt" te organiseren in Reeuwijk-Brug.	Allen	Gereed
24-09-03	Eke zal navragen of en wanneer over 5 jaar het lustrum van de Buurtbus vereniging wordt gevierd met de vraag of we er dan wel bij betrokken kunnen worden.	EVH	Gepland
24-11-01	Het dorpsteam ontvangt van Rick van Meeteren een uitgewerkt plan van de buitenruimte van nieuwbouwproject Zoutman (Nautique)	Gem.	Gepland
24-12-05	Duidelijkheid verschaffen wat door de gemeente is gedaan met de input vanuit het dorpsteam over het verbeteren van bewonersparticipatie.	Gem.	Afgevoerd
25-03-01	Duidelijkheid verschaffen of aan de takelwerkzaamheden van boten op de Notaris d'Aumerielaan vergunningseisen zijn gesteld en of hierop wordt gehandhaafd.	Gem.	Gereed
25-03-02	Nagaan of bij de benodigde herinrichting van de openbare ruimte voor de fietsenstalling van Reehaven, tevens de door het dorpsteam gewenste fietsverbinding kan worden gerealiseerd tussen de Poelruit en Tormentil.	Gem.	Gepland
25-03-03	Duidelijkheid verschaffen of de laad- en losplaats aan de Burgemeester Lucassenlaan tijdelijk is en of er vergunningseisen zijn gesteld betreffende de verkeersveiligheid.	Gem.	Gereed
25-03-04	Verzoek om een aantal keer te gaan handhaven op het toenemende bromfietsverkeer op de Burgemeester Lucassenlaan dat hier officieel geen gebruik mag maken van het fietspad richting Gouda	Gem.	Gereed
25-03-05	Morgan Bremer op korte termijn uitnodigen voor een presentatie over zijn plannen voor een Buitenspeeldag in Reeuwijk-Brug	EVH	Gereed
25-03-06	Aan de dorpsteamleden wordt gevraagd om te lijst contactadressen te screenen op volledigheid, juistheid en actualiteit. Daarna is het voornemen om samen	Allen	Gereed
25-03-07	Opstellen van een concept e-mail aan partijen uit de lijst contactpersonen met de uitnodiging een verbintenis aan te gaan met ons dorpsteam.	JQU	Gepland
25-03-08	Verstrekken van informatie over de actuele status van project Zoutman,	Gem.	Gereed
25-05-01	Het dorpsteam vraagt zich af of bij de voorgenomen reconstructie van de 's-Gravenbroekseweg de elektrische bovenleidingen door Stedin worden gehandhaafd.	Gem.	Gepland

25-05-02	Het dorpsteam is benieuwd welke plannen er op basis van de Mobiliteitsvisie zullen worden uitgewerkt en met welk tijdspad.	Gem.	Gepland
25-05-03	Patrick Piket vragen of hij open staat voor suggesties ter verbetering voor de wekelijkse markt bij de Mierenakker. In dat geval zal het dorpsteam een inventarisatie onder bezoekers gaan uitvoeren naar gewenste extra marktstands.	EVH	Gepland
25-05-04	Contact zoeken met de Boa en wijkagent over "De Hunt" teneinde dit spel in 2026 mogelijk te maken in Reeuwijk-Brug.	EVH	Gepland najaar 2025
25-05-05	Duidelijkheid verkrijgen over wie straks de "eigenaar" wordt van de Rietveldstoel.	TSC/EVH	Gepland
25-05-06	Informatie inwinnen welk RAL-nummer precies de kleuren van Rietveldstoel hebben.	TSC/EVH	Gepland
25-05-07	Bewonersbrief opstellen voor het moment dat de datum van het onthullingsfeestje van de Rietveldstoel is vastgesteld.	EVH / TSC	Gepland
25-05-08	Concreet uitvoeringsplan verstrekken aan het dorpsteam (indien beschikbaar) over de ophoging van de Burg. Bracklaan.	Gem.	Gepland
25-05-09	Een communicatiedocument opstellen voor eenduidige communicatie met externe partijen over samenwerking met ons dorpsteam.	JQU	Gepland
25-05-10	Verduidelijking geven over de invulling van het door de Rijksoverheid verplichte "Noodsteunpunt" in Reeuwijk-Brug.	Gem.	Gepland
25-05-11	Het dorpsteam vertegenwoordigen bij de geplande bijeenkomst van wethouder Elly de Vries en de dorps-en wijkteams over de onderlinge samenwerking.	EVH/TVR	Gepland